
گروه سیاس�ی: دیروز مراس��م رونمای��ی از »مولد تمام بومی 
فرکانس رادیویی توان بالا« که از دستاوردهای جدید صنعت 
هس��ته ای کش��ورمان اس��ت، در حالی برگزار شد که محمد 
اس��امی، معاون رئیس جمهور، نسبت به توافق اخیر ایران و 
آژانس بین المللی انرژی اتمی واکنش نشان داد و در این باره 
گفت: »شما وقتی فعالیت هسته ای انجام می دهید و در حوزه ای 
که با مواد هسته ای سروکار دارید، به طور طبیعی تغییر مقیاس 
سطح نظارت را هم تغییر می دهد و این یک امر طبیعی است«.

به تازگی خبرگزاری رویترز در خبری اعام کرده بود آژانس 
بین المللی انرژی اتمی در گزارشی محرمانه به اعضای خود بیان 
کرده جمهوری اسامی ایران با نظارت های بیشتر در تأسیسات 
فردو موافقت کرده اس��ت. بعد از ارائه و تصویب قطعنامه ضد 
ایرانی تروئیکای اروپایی در نشس��ت فصلی شورای حکام که 
باعث شد ایران در واکنش به این قطعنامه سیاسی، گازدهی به 
هزاران سانتریفیوژ پیشرفته را آغاز و غنی سازی 60 درصد را 
افزایش دهد، به نظر می رسد اکنون آژانس و ایران به توافقی 
روی ترتیب��ات جدید پادمان��ی مرتبط با افزایش فعالیت های 

غنی سازی در فردو رسیده اند.
در همین رابطه محمد اسامی، رئیس سازمان انرژی اتمی با 
حضور در بیست وپنجمین نمایشگاه بین المللی پژوهش، فناوری 
و فن بازار در حاشیه رونمایی از دستاورد جدید هسته ای ایران 
در تش��ریح توافق انجام شده، اظهار داشت: ما طبق چارچوب 
آژانس فعالیت می کنیم و آژانس بر فعالیت ایران  نظارت دارد. 
طبیعی است وقتی مثا ۳ واحد شما می شود 5 واحد، نظارت 

هم به همان نسبت افزایش پیدا می کند.
معاون رئیس جمهور افزود: این بحث هایی که می ش��ود و 

تحریفاتی علیه ما انجام می ش��ود، اینها نشأت  گرفته از رژیم 
صهیونیستی است که سال هاست علیه ما و فعالیت هسته ای 
ایران تبلیغ می کند، اینها به دنبال تحریک دنیا علیه ما هستند.

اسامی گفت: ما اس��فند 1401 با مدیرکل آژانس بیانیه 
تهران را منتشر کردیم. در آن بیانیه به  صراحت آمده که رابطه 
ایران و آژانس در چارچوب پادمان و ان پی تی است. ما با آژانس 
درباره ۲ مکان باقیمانده تعامل خواهیم کرد تا پرونده ها بسته 
شود. موارد ادعایی ساخته و پرداخته رژیم صهیونیستی است 
و رژیم از این نوع حرکات و پرونده سازی ها لذت می برد، چون 
همه دنیا را مشغول می کند تا بتواند بهانه های خودش را علیه 
ایران ادامه دهد. وی ادامه داد: ما در بند سوم بیانیه اسفند توافق 
کردیم طرفین بنش��ینند و یک مدالیته استخراج کنند و این 
کار را انجام دادیم، رفت  وآمدهایی که انجام می شود در همان 

چارچوب مدالیته است.
رئیس سازمان انرژی اتمی گفت: امروز آژانس همواره برای 
نظارت خودش در چارچوب پادمان و ان پی تی دسترسی دارد 
و ما مانعی برای آن ایجاد نکردیم و نمی کنیم، ما در چارچوب 
پادمان عمل می کنیم و آژانس هم طبق ضوابط عمل می کند.

اظهارنظر اسامی درباره عدم ایجاد مانع از سوی ایران برای 
دسترس��ی آژانس در چارچوب پادمان و ان پی تی و همچنین 
خبری که برخی رسانه ها از قول آژانس مبنی بر توافق جدید 
با ایران منتش��ر کرده اند، در حالی انجام می ش��ود که اخیرا ۳ 
کشور اروپایی انگلیس، فرانسه و آلمان اعام کردند در صورت 
نیاز آمادگی دارند مکانیسم ماشه را فعال کنند. از سوی دیگر 
مقامات کشورمان نیز به صراحت اعام کرده اند ایران هر گونه 

اقدام و تهدید را قاطعانه پاسخ خواهد داد. 

رئیس سازمان انرژی اتمی شایعات را تأیید کرد

نظارت بیشتر  بر فردو

مصطفی نصری: پس از شهادت سیدابراهیم رئیسی و برگزاری 
زودهنگام انتخابات ریاس��ت جمهوری در خ��رداد 140۳، 
بحث هایی جدی پیرامون ۷ ساله شدن دوره ششم شورای 
ش��هر و روستا شکل گرفت. این اتفاق موجب شد فاصله ای 
میان زمان برگزاری انتخابات ریاس��ت جمهوری و انتخابات 
شورای شهر و روستا ایجاد شود؛ انتخاباتی که پیش تر همزمان 
برگزار می شدند. بر اساس قانون فعلی، دوره ششم شوراهای 
اسامی شهر و روستا خرداد سال آینده به پایان می رسد و 
انتخابات دوره هفتم، سی ام خرداد 1404 برگزار خواهد شد. 
با این حال، پیشنهادهایی برای تغییر این روند ارائه شده است. 
یکی از این پیشنهادها، این است که انتخابات شوراهای شهر 
و روس��تا سال آینده برگزار شده و مدت دوره بعدی از 4 به 
۳ سال کاهش یابد تا به این ترتیب انتخابات هشتمین دوره 
ش��وراها با دوره پانزدهم ریاس��ت جمهوری در سال 140۷ 
همزمان ش��ود. در مقابل، گزینه دیگری نیز با این مضمون 
پیشنهاد شده است که دوره ششم شورای شهر ۷ ساله شود 
تا در نهایت در دوره بعد انتخابات شوراها و ریاست جمهوری بار 
دیگر همزمان برگزار شوند. از جمله دلایل مطرح شده برای این 
پیشنهاد، کاهش هزینه های برگزاری انتخابات توسط وزارت 
کشور و افزایش مشارکت عمومی در هر دو انتخابات است. 
در ادامه ضمن مرور وضعیت پیشنهادات ارائه شده مهم ترین 
استدلال های مدافعان ۷  ساله شدن دوره ششم شورای شهر 

مورد بررسی قرار می گیرد. 
پیشنهاد شورای عالی استان ها درباره 7 ساله شدن شورا  ■

همچنان روی میز
محمدصالح جوکار، رئیس کمیس��یون ام��ور داخلی و 
ش��وراهای مجلس تأکید کرده است تاکنون هیچ تغییری 
در روند فعلی اعام وصول نشده و بر اساس قانون موجود، 
انتخابات دوره هفتم خرداد 1404 برگزار می شود. وی تصریح 
کرد: پیشنهاد ۷  ساله شدن این دوره از سوی شورای عالی 
استان ها مطرح شده اما تا زمانی که در مجلس مورد بررسی 
قرار نگیرد، امکان اجرایی ش��دن آن وجود ندارد. از س��وی 
دیگر، دبیر ستاد انتخابات کشور نیز تأکید کرده است طبق 
برنامه فعلی، انتخابات دوره هفتم شوراها سال آینده برگزار 
خواهد شد و شورای ششم خرداد 1404 به پایان عمر خود 
می رس��د. اگر چه دبیر ستاد انتخابات بر برگزاری انتخابات 
ش��ورای ش��هر طبق قانون فعلی تاکید ک��رده اما باز بودن 
پرونده پیش��نهاد جدی شورای عالی استان ها در مجلس و 
همچنین عدم تعیین تکلیف برگزاری همزمان یا غیرهمزمان 
انتخابات ریاست جمهوری پانزدهم و شورای هشتم در سال 
140۷همچنان امکان ۷ ساله شدن شورای هفتم را به عنوان 

گزینه ای جدی مطرح نگه داشته است.
عمل به سیاست های کلی انتخابات ■

مطابق بند پایانی سیاست های کلی انتخابات که مهرماه 
س��ال 1۳۹5 از سوی رهبر انقاب اسامی به رؤسای قوای 
سه گانه و رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام اباغ شد، 
»تاری��خ و همزمان��ی برگزاری انتخابات ه��ای عمومی باید 
به گونه ای باشد که فاصله زمانی برگزاری آنها ۲ سال بوده و 
مراحل و س��ازوکار اجرایی آن تا حد امکان یکسان و متحد 
صورت پذیرد«. این دستورالعمل با هدف بهبود نظم انتخاباتی، 
کاهش هزینه های اجرایی و ارتقای مش��ارکت عمومی در 
انتخابات طراحی شده است. مدافعان ۷ ساله شدن شورای 

شهر معتقدند برگزاری انتخابات شوراها در سال آینده مغایر 
با این سیاس��ت است، چرا که اگر انتخابات شوراها به زمان 
دیگری موکول نشود، فاصله ۲ ساله بین انتخابات ها از بین 
می رود و این مساله می تواند باعث بی نظمی در روند اجرایی 

انتخابات ها و تحمیل هزینه های مضاعف به کشور شود.
کاهش مش�ارکت در انتخابات ش�ورای شهر در صورت  ■

جدایی از انتخابات ریاست جمهوری
یکی از اصلی ترین دلایلی که مدافعان ۷  ساله شدن دوره 
ششم شورای شهر مطرح می کنند، نگرانی از کاهش مشارکت 
در انتخابات است. تجربه نشان داده است انتخابات شورای 
شهر و روستا به دلیل ماهیت محلی و غیرسیاسی خود، از 
جذابیت کمتری نسبت به انتخابات ریاست جمهوری یا مجلس 
برخوردار است. همزمانی این ۲ انتخابات در سال های گذشته، 
به دلیل جذابیت بالای انتخابات ریاس��ت جمهوری، به طور 
غیرمستقیم باعث افزایش مشارکت مردم در انتخابات شورای 
شهر می شد. با تغییر شرایط و برگزاری زودهنگام انتخابات 
ریاست جمهوری در خرداد 140۳، اکنون انتخابات شورای 
ش��هر باید به صورت جداگانه برگزار شود. این تغییر برنامه، 
نگرانی هایی را درباره کاهش چشمگیر مشارکت عمومی در 
این انتخابات به وجود آورده است. بسیاری از رای دهندگان 
ممکن است به دلیل اهمیت کمتر انتخابات شوراها و عدم 
انگیزه کافی، از شرکت در این رویداد صرف نظر کنند. این در 
حالی است که مشارکت پایین می تواند اعتبار و نمایندگی 
نهاد شوراها را تحت تأثیر قرار دهد و تصمیم گیری های آینده 
این نهاد را نیز با چالش مواجه کند. کاهش چشمگیر آرای 
مردمی می تواند مش��روعیت و اعتبار منتخبان را زیر سوال 
ببرد و زمینه ساز بروز اختافات داخلی در مدیریت شهری 
ش��ود. در عین حال، این وضعیت ممکن است به نارضایتی 
عمومی دامن  زده و شکاف میان مردم و نهادهای شهری را 
افزایش دهد. بنابراین مدافعان پیشنهاد ۷  ساله شدن دوره 
ششم شورای شهر معتقدند این راهکار می تواند فرصتی برای 
بازگرداندن همزمانی انتخابات ریاست جمهوری و شورای شهر 
فراهم کند. این همزمانی، با تقویت انگیزه رای دهندگان برای 
حضور در انتخابات، به افزایش میزان مشارکت عمومی کمک 
خواهد کرد و از تبعات منفی ناش��ی از کاهش حضور مردم 

جلوگیری می کند.
کاهش هزینه های اجرایی و زمانی برگزاری انتخابات ■

دلیل دیگری که از س��وی مدافعان ۷  س��اله شدن این 
دوره شورای شهر مطرح می شود، صرفه جویی در هزینه های 
اجرایی و زمانی برگزاری انتخابات است. برگزاری یک انتخابات 
سراسری در ایران، هزینه های مالی و اداری قابل توجهی به 
همراه دارد. از تجهیز حوزه های رای گیری گرفته تا استخدام 
نیروه��ای اجرایی، نظارتی و امنیتی، همه این فرآیندها به 

بودجه کانی نیازمند است.
پیش از این، همزمانی انتخابات شوراها و ریاست جمهوری، 
این هزینه ها را به حداقل رس��انده بود. در چنین شرایطی، 
تنها تفاوت، اضافه شدن یک صندوق رای و برگه مربوط به 
انتخابات شوراها بود اما اکنون با جدا شدن این دو انتخابات، 
تمام فرآیندهای اجرایی باید به صورت مستقل برای انتخابات 
شوراها طراحی و اجرا شود. این امر به معنای تعریف حوزه های 
جدید رای گیری، چاپ و توزیع برگه های رای، تأمین امنیت 
حوزه ها و پرداخت هزینه های سنگین به عوامل اجرایی است.

عاوه بر هزینه های مالی، برگزاری جداگانه این انتخابات 
فشار زمانی و اجرایی مضاعفی را بر نهادهای مسؤول مانند 
وزارت کشور و ستادهای انتخاباتی وارد می کند. این نهادها 
باید منابع انسانی و مالی خود را ۲ بار برای برگزاری انتخابات 
در ۲ س��ال متوالی صرف کنند. از س��وی دیگر، این فش��ار 
می تواند بر کیفیت برگزاری انتخابات نیز تأثیر منفی بگذارد، 
چرا که برنامه ریزی و اجرای ۲ انتخابات مجزا، نیازمند تمرکز 

و منابع بیشتری است.
بر این اساس، مدافعان ۷  ساله شدن دوره ششم معتقدند 
این تغییر می تواند با بازگرداندن همزمانی انتخابات شوراها 
و ریاس��ت جمهوری، از تحمیل هزینه های اضافی به کشور 
جلوگیری کند. این همزمانی، نه تنها کارآیی فرآیند انتخابات 
را افزایش می دهد، بلکه منابع مالی و انسانی را نیز بهینه تر 

به کار می گیرد.
تأثیر بر ثبات مدیریت شهری ■

یکی از دغدغه های مهم مدافعان ۷  ساله شدن دوره ششم 
شورای ش��هر، حفظ ثبات مدیریت شهری است. تغییرات 
مدیریتی در ش��وراها و شهرداری ها به طور طبیعی زمان بر 
است و اعضای جدید برای آشنایی با فرآیندها، سیاست ها و 
اولویت های شهر، به یک دوره یادگیری نیاز دارند. این دوره 
انتقالی، که می تواند چند ماه تا یک سال به طول بینجامد، 
به طور قابل توجهی از زمان واقعی خدمت رسانی اعضای جدید 

شورا می کاهد.
در شرایطی که مدت زمان قانونی دوره بعدی شورا ۳ سال 
باشد، این مساله تشدید می شود. اعضای جدید نه تنها فرصت 
کافی برای تثبیت خود در امور مدیریتی را پیدا نمی کنند، بلکه 
زمان کمی برای اجرای برنامه ها و سیاست های خود خواهند 
داشت. نتیجه این وضعیت، ایجاد شکاف در مدیریت شهری 
و کاهش بهره وری اس��ت. بس��یاری از پروژه های بلندمدت 
شهری که نیازمند برنامه ریزی دقیق و هماهنگی میان شورا 
و شهرداری هستند، ممکن است در اثر این تغییرات دچار 
وقفه یا تأخیر شوند، لذا هرگونه تغییر مکرر یا کوتاه مدت در 
ساختارهای مدیریتی، برنامه ریزی های بلندمدت را مختل 
کرده و منجر ب��ه افزایش هزینه های غیرضروری و کاهش 
کیفیت خدمات شهری می شود. مدافعان پیشنهاد ۷  ساله 
شدن معتقدند حفظ دوره فعلی شورا، فرصتی برای تثبیت 
سیاس��ت ها و کاهش تأثیرات منفی ناشی از تغییرات مکرر 

مدیریتی فراهم می آورد.
بهبود شاخص عدالت سیاسی ■

یکی دیگ��ر از موضوعات مطرح ش��ده در بحث کاهش 
دوره بعدی ش��وراها به ۳ سال، تأثیر آن بر عدالت سیاسی 
اس��ت. مطابق روند معمول، دوره خدمت شوراهای شهر و 
روستا 4 ساله بوده است که فرصتی برابر برای تمام اعضای 
منتخب فراهم می کند تا در امور شهری مشارکت کنند و در 

سیاست گذاری ها اثرگذار باشند.
کاهش این مدت به ۳ سال، به معنی کاهش فرصت اعضای 
جدید برای ایفای نقش موثر در مدیریت شهری است. این 
تغییر، برخاف اصول عدالت سیاسی، شرایط نابرابری را میان 
اعضای منتخب این دوره و دوره های پیشین ایجاد می کند. 
درواقع، اعضای دوره هفتم ش��وراها در مقایسه با همتایان 
خود در دوره های پیشین، زمان کمتری برای تأثیرگذاری در 
سیاست ها و تصمیم گیری های کلیدی خواهند داشت، در 

حالی که به همان میزان باید پاسخگوی عملکرد خود باشند.
کاه�ش انگی�زه نامزده�ای توانمند و کاه�ش کیفیت  ■

نمایندگان منتخب
یکی از پیامدهای مهم کاهش دوره ش��وراها به ۳ سال، 
کاه��ش انگیزه برای ورود افراد توانمند و با تجربه به عرصه 
انتخابات است. بس��یاری از افراد که دارای تخصص، تجربه 
و توانایی ه��ای لازم برای خدم��ت در نهادهای مدنی مانند 
شوراها هستند، به دلیل محدودیت زمانی و کوتاه  بودن دوره 
خدمت، ممکن است تمایلی به شرکت در انتخابات نداشته 
باشند. این امر بویژه در شرایطی که فرصت های تأثیرگذاری 
در سیاست گذاری ها و تصمیم گیری های کان شهری محدود 

می شود، بیشتر مشهود است.
کوتاه  بودن مدت زمان دوره، به نامزدها این احس��اس را 
می دهد که زمان کافی برای پیاده سازی برنامه ها و پروژه های 
خود را ندارند و نمی توانند در مدت ۳ سال تاثیرات پایداری 
بر مدیریت شهری بگذارند اما در عین عدم تاثیرگذاری باید 
درباره عملکرد خود پاس��خگو بوده و از اعتبار سیاسی خود 

خرج کنند. 
بسیاری از افراد متخصص که به دنبال تغییرات ساختاری 
و بلندمدت در امور ش��هری هستند، ترجیح می دهند وارد 
عرصه ای ش��وند که فرصت بیش��تری برای تحقق اهداف و 
برنامه های خود داشته باشند. در نتیجه، این تغییر در دوره 
ش��وراها می تواند منجر به کاهش تعداد افراد با اس��تعداد و 
توانمند برای رقابت در انتخابات ش��وراها ش��ود و در نهایت 

کیفیت نمایندگان منتخب کاهش یابد.
نتیجه این وضعیت، تاثیر منفی بر روند مدیریت شهری و 
سیاست گذاری های کان خواهد بود. افرادی که به شوراها وارد 
می شوند ممکن است از کمترین تجربه مدیریتی برخوردار 
باشند یا برای تحقق اهداف خود به دلیل محدودیت زمانی، 
نتوانند به درستی برنامه ها و پروژه ها را به اجرا درآورند. این امر 
می تواند منجر به کاهش کارآمدی شوراها و نارضایتی عمومی 
از کیفیت خدمات شهری شود. بنابراین کاهش دوره شوراها به 
۳ سال، عاوه بر ایجاد بی انگیزگی در میان نامزدهای توانمند، 
می تواند تاثیرات منفی و بلندمدتی بر روند تصمیم گیری ها و 

اجرای سیاست ها داشته باشد.
حفظ یکپارچگی و انسجام در سیاست گذاری های ملی  ■

و منطقه ای
شوراهای شهر و روستا به  عنوان نهادهای محلی، نقش 
مهمی در اجرای سیاست های کان کشور در سطح شهری 
و روستایی ایفا می کنند. وقتی این شوراها با دوره های زمانی 
مختلف و بدون همزمانی با سایر نهادهای سیاست گذاری عمل 
کنند، امکان ایجاد تداخل یا ناهماهنگی در تصمیم گیری ها 
افزایش می یابد. همزمانی انتخابات شوراها با ریاست جمهوری 
این فرصت را فراهم می کند که برنامه های شهری و روستایی 
با سیاست های کان ملی هم راستا شود. رئیس جمهور منتخب 
می تواند از ابتدای دوره خود، هماهنگی لازم را با ش��وراها و 
ش��هرداری ها برای اجرای برنامه های توسعه ای یا اصاحات 
کلیدی برقرار کند. این انسجام به بهبود مدیریت شهری و 
روستایی، تسریع در پروژه های توسعه ای و افزایش کارآمدی 
نهادهای محلی کمک خواهد کرد. این هماهنگی در دوره های 
جداگانه دشوارتر است و ممکن است به پراکندگی در اجرای 

برنامه ها و هدررفت منابع منجر شود.

گزارش »وطن امروز« از طرح افزایش مدت شورای شهر ششم برای برگزاری همزمان انتخابات شوراها و ریاست جمهوری

شورای ششم 7 ساله می شود؟
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 شهادت یکی از رزمندگان 
تیپ صابرین سپاه

پاسدار علی احمدی از رزمندگان تیپ نیروهای ویژه 
صابرین نیروی زمینی سپاه بر اثر حادثه تصادف حین 
انجام ماموریت در سیستان وبلوچستان به شهادت رسید. 
پاسدار علی احمدی، رزمنده تیپ صابرین نیروی زمینی 
سپاه که حین ماموریت رزمایش عملیاتی شهدای امنیت 
جنوب شرق کشور مجروح شده بود پس از ۳5 روز که 
از  سطح هوشیاری مناسبی برخوردار نبود و در حالت 
کما در بخش مراقبت های ویژه یکی از بیمارستان های 
کرمان بستری بود به شهادت رسید. این شهید مدافع 
امنیت از ناحیه سر دچار آسیب شدید شده بود که به رغم 
تاش پزشکان به فیض شهادت نایل آمد. گفتنی است 
مراسم تشییع و تدفین پیکر این شهید والامقام متعاقبا 

اعام می شود.

معاون هماهنگ کننده نیروی پدافند هوایی ارتش:
پدافند هوایی ارتش به دستاورد های 

بزرگی دست یافته است
مع��اون هماهنگ کننده نیروی پدافند هوایی ارتش 
گفت: دس��تاوردهای پدافند هوایی ارتش، ثمره اعتماد 
به نیروی انسانی کارآمد و متخصص است. امیر سرتیپ 
محمد یوسفی خوش قلب، در جمع فرماندهان و کارکنان 
منطقه پدافند هوایی ش��مال ش��رق، با تاکید بر اینکه 
نیروی پدافند هوایی ارتش جمهوری اس��امی ایران به 
دستاورد های بزرگی دست یافته که حاصل سال ها تاش 
ش��بانه  روزی متخصصان داخلی است، اظهار کرد: این 
دستاوردها نتیجه خودکفایی و توانمندی پدافند هوایی 
ارتش در حوزه دفاعی است. معاون هماهنگ کننده نیروی 
پدافند هوایی ارتش در ادامه گفت: منطقه پدافند هوایی 
شمال شرق در کنار سایر مناطق پدافندی کشور، نقش 
مهمی در حفظ امنیت آس��مان ایران ایفا می کند. امیر 
سرتیپ یوسفی خوش قلب در پایان با حضور در یادمان 
شهدای گمنام این منطقه، به مقام شهدا ادای احترام کرد.

معاون اول رئیس جمهور: 
 برای انتصاب هیچ مدیری 

ایجابی ورود نکردیم
معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه  دولت با فعالان 
سیاسی جریان های مختلف در تعامل است، گفت: برای 

انتصاب هیچ مدیری به صورت ایجابی ورود نکرده ایم.
به گ��زارش ف��ارس، محمدرضا عارف، مع��اون اول 
رئیس جمهور در نشس��ت صمیمانه ب��ا اعضای جبهه 
اصاحات جنوب غرب اس��تان تهران گفت: در »دولت 
وفاق ملی« به دور از شعار، از همه فعالان سیاسی اعم از 
اصاح طلب و اصولگرا دعوت می کنیم  به میدان بیایند و 
برای حل مشکات، کمبودها، ناترازی ها و ناکارآمدی ها 
کمک کنند و راه حل بدهند. عارف در این نشس��ت که 
با حضور نمایندگان جبهه اصاحات از شهرس��تان های 
اسامش��هر، بهارس��تان و رباط کریم برگزار شد، بعد از 
توضیحات حاضران درباره فعالیت های انجام شده از سوی 
جبهه اصاحات در جنوب غرب استان تهران برای افزایش 
مشارکت مردم، گفت : با آنکه مشکات و نارسایی هایی 
فراتر از پیش بینی ها به ما به ارث رسیده و با ناترازی های 
بزرگی روبه رو هستیم اما تمام اعضای دولت وفاق ملی با 
جدیت تاش می کنند و به  هیچ  وجه دنبال سیاه نمایی 
نیستیم.  ما اعتقاد و عزم جدی برای حل مشکات مردم، 
با کمک خود مردم داریم اما از همه می خواهیم در »دولت 
وفاق ملی«   پای کار بیایند. وی در ادامه خطاب به حاضران 
در جلسه گفت: جبهه اصاحات، فراتر از حزب و گروه و 
جناح است، جبهه اصاحات همان خط امام)ره( است و 
توقع مان از تمام فعالان سیاسی اصاح طلب این است که 
مثل همیشه به کمک دولت بیایند و برای حل مشکات، 
کمبودها، ناترازی ها و ناکارآمدی ها راه حل بدهند. عارف 
در ادامه با بیان اینکه  دولت با فعالان سیاسی جریان های 
مختلف در تعامل است، افزود: برای انتصاب هیچ مدیری 
به صورت ایجابی ورود نکرده ایم و این دس��تور شخص 
رئیس جمهور است، شخص وزیر یا استاندار خودش باید 
برای انتخاب همکارانش تصمیم بگیرد و بعد هم پاسخگو 
باشد اما با این حال به صورت سلبی ورود می کنیم و اگر 
مدیری مناس��ب نبود، باید کن��ار برود، به همین خاطر 
است که انتخاب استانداران، ۳ ماه به طول انجامید. وی 
خاطرنشان کرد: توقع ما از جبهه های سیاسی این است 
که فراتر از سطح یک جبهه سیاسی، بدون وجود هیچ گونه 
مانع و س��دی با دولت و نمایندگان آن اعم از استاندار و 
فرماندار در ارتباط باشند و به آنها کمک کنند و استانداران 

نیز از مشورت های آنان استفاده کنند.

 خودروهای ضدگلوله 
برای نیروهای مرزبانی ضروری است

رئیس کمیته دفاع کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس ش��ورای اس��امی گفت: به کارگیری 
خودروهای ضدگلول��ه برای نیروهای فراجا در مرزبانی 
ضروری اس��ت تا جایی ک��ه این موض��وع می تواند تا 
حدزیادی عملیات تروریستی دشمن را نیز در مناطق 
یادشده خنثی کند. سالار ولایتمدار اظهار کرد: تجهیز 
فراجا به خودروهای زره��ی، ترابری، رزمی و عملیاتی 
ب��ه عنوان یک نیاز ضروری و واجب برای پلیس جهت 
حفاظت از جان سربازان و کادر خود در راستای خنثی 
کردن کمین های تروریس��تی در مرزهای شرق کشور 
در دستور کار قرار دارد. وی اضافه کرد: پس از عملیات 
تروریستی سیستان وبلوچستان که به شهادت جوانان 
عزیزمان در فراجا منجر شد، در بازدیدی که از مرزهای 
ش��رقی کشور و اس��تان سیستان وبلوچستان داشتیم، 
مشاهده کردیم کارهای ارزیابی تخصصی انجام شده و با 
کمک علم و توان رزمی نیز در حال تقویت بنیه دفاعی 
نیروهای فراجا هستیم. عضو کمیسیون امنیت ملی و 
سیاس��ت خارجی مجلس شورای اسامی تصریح کرد: 
کارگاه ساخت بدنه ضدگلوله در کشور هم اکنون آغاز به 
کار کرده و امیدواریم با تولید انبوه خودروهای ضدگلوله 
بیش از ۹5 درصد از عملیات و کمین های تروریستی در 

مرزهای کشورمان بی اثر شود.

ونمایی از مولد تمام بومی فرکانس رادیویی توان بالا          ر
»مولد تمام بومی فرکانس رادیویی توان بالا مبتنی بر لامپ مگنترون باند S« دستاورد ارائه شده توسط پژوهشگاه علوم 
و فنون هسته ای شامل 3 زیرسیستم اصلی لامپ رادیوفرکانسی )مگنترون(، مدولاتور راه انداز لامپ و سیستم انتقال توان 
است. این مولد دارای کاربردهایی نظیر تولید توان فرکانس رادیویی در شتابگرهای خطی پزشکی با کاربرد پرتودرمانی، تولید 
توان فرکانس رادیویی در شتابگرهای خطی با کاربرد تصویربرداری از محموله های کانتینری گمرک و نیز تولید توان فرکانس 
رادیویی در شتابگرهای خطی با کاربرد تصویربرداری صنعتی است. با تولید این محصول شاهد هم افزایی میان پژوهشگاه 
علوم و فنون هسته ای با مجموعه ها و مراکز مختلف کشور نظیر صنایع، دانشگاه ها و شرکت های دانش بنیان خواهیم بود و با 

تداوم این مسیر می توان محصول تولید شده را به صورت تجاری وارد بازار کرد. 


